



У 2023 році податкова соціальна пільга дорівнює 1342 грн при граничному доході 3760,00 гривень.

Сума загального місячного оподаткованого доходу у вигляді заробітної плати зменшується на суму ПСП у 2023 році у таких розмірах:

- **базова** (загальна) ПСП для будь-якого платника податку становить 50% розміру прожиткового мінімуму для працездатної особи (у розрахунку на місяць), встановленому законом на 01 січня звітного податкового року – **1342 грн** ($2684,00 \times 50\%$);
- **ПСП для платника податку, який утримує двох чи більше дітей віком до 18 років**, становить 100% суми базової (загальної) ПСП у розрахунку на кожну таку дитину – **1342 грн**;
- **ПСП для платника, який є одинокою матір'ю (батьком), вдовою (вдівцем) або опікуном, піклувальником** – у розрахунку на кожну дитину віком до 18 років, та для **платника, який утримує дитину з інвалідністю** – у розрахунку на кожну таку дитину віком до 18 років – 150% суми базової (загальної) пільги, – **2013 грн**
 $= 150\% \times (2684,00 \times 50\%)$;
- **ПСП для платників, визначених [пп. 169.1.4 ПКУ](#)** (зокрема Герої України, учасники бойових дій під час Другої світової війни) становить 200% суми загальної пільги, – **2684,00 грн** $= 200\% \times (2684,00 \times 50\%)$.

Податкова соціальна пільга застосовується до всієї заробітної плати за місяць, а не до її частини.